
Sakskøbing Boligselskab
004 - Egevænget

Referat

Møde onsdag den 11. september 2024 kl. 17.00

Udsendt den:
20. september 2024

Deltagere:
8 beboere repræsenterede 7 husstande

Boligorganisationen:
John Hansen, Morten Rasmussen og Jan Holm

Boligkontoret:
Mads Kornum og Ove L. Larsen

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Valg af stemmetællere
3. Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste møde, samt godkendelse 

af afdelingens driftsbudget, for det kommende år.
4. Behandling af indkomne forslag
5. Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og suppleanter
6. Valg af tre medlemmer til repræsentantskabet
7. Eventuelt

1. Valg af dirigent__________________________________________________
Ove L. Larsen blev foreslået og valgt til dirigent.

Dirigenten kunne konstatere, at afdelingsmødet var indkaldt jf. vedtægterne og derfor 
var beslutningsdygtigt. Der var ikke indvendinger mod dette.

2. Valg af stemmetællere_______________________
Jan Holm og Dorte H. Clausen blev valgt som stemmetællere.

3. Fremlæggelse af beretningen siden sidste møde, samt godkendelse 
af afdelingens driftsbudget, for det kommende år.___________________

Afdelingsformand Connie Frost aflagde bestyrelsens beretning, for tiden siden sidste 
møde:

Beretningen blev godkendt.

Herefter gennemgik Ove L. Larsen budgettet for 2025, og berørte de enkelte poster.

I den forbindelse fremkom der enkelte spørgsmål og kommentarer fra beboerne.
Der blev spurgt ind til punktet udskiftning af emhætter (dette er a/m vedligehold / udskiftning /rep.) 
Hvor bliver udgifter til fraflytninger taget fra (dette bliver tilsendt formanden.)



Budgettet blev godkendt med 0 stemmer imod og 8 stemmer for.

4. Behandling af indkomne forslag
Der var ikke indkommet forslag.

5. Valg af afdelingsbestyrelsen og suppleanter_________
Afd.best = Anne Demand
1 supp. = Conny Bundgaard
2 supp. = Dorte H. Clausen___________________________________________
6. Valg af medlemmer til repræsentantskabet__________
Repræsentantskabsmedlemmer er identisk med afdelingsbestyrelsen.

7. Eventuelt

-Refa Tømningsfrekvens affald. (Jan Følger op)
-Byggepladsen oprydning, ( Mads følger op)
-Hvornår træder huslejeforhøjelsen i kraft ? (dette Bliver varslet, ingen dato endnu)
-Regler for indsendelse/indhold af forslag. (dette blev uddybet)
-Beboervejledningen ønskes opdateret mht.maling af hegn. (Mads)
-Miljøaffald (røde kasser) stilles ved containere Jan afleverer og stiller nye som beboere selv henter, 
-(dette kan laves om løbende.)

Mødet sluttede kl. 17.45

Godkendt den Godkendt [hv. 'W

Formand Connie Frost
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